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Deltagare 

Mari Stensson  Sammankallande  

Emma Wilhelmsson-Grubb Ledamot  

Gustaf Thulin  Ledamot  

Kari Fredheim  Ledamot 

Luna Johansson 

 
 

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Mari öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna. Den utskickade 
dagordningen godkändes. 

 

2. Val av justerare 
Kari valdes att justera mötesprotokollet. 

 

3. Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

4. Ärenden 
 

4.1 Önskan om avslutat ansvar för SM-veckan och aquabikerådet från 2025  
Sammankallade i aquabikerådet och arrangör av SM-veckan 2024 har 
meddelat att han vill avsluta sina båda uppdrag till 2025. Sektionen kolla upp 
vem som tar över dom olika positionerna.  
 

4.2 EM/VM GT15 
Förfrågan till klubbarna har gått ut om någon vill arrangera VM eller EM för 
GT15 2025. Ingen har visat intresse för frågan hittills. UIM meddelas detta. 

 
4.3 Utbildning 

Förarutbildning Licens Offshore har testats första gången med goda resultat. 
Pernilla Ingvarsson har huvudansvaret för utbildningarna och utbildare. Fyra 
stycken är hittills godkända att hålla utbildningen som tagits fram.   

 Alla funktionärslicenser är snart inregistrerade i IUP och även turtletest 
kommer synas där.  
Funktionärslicenser kommer fortsätta att gälla i tre år, förutom grund 
funktionär och tävlingssekreterare som det inte finns något tidsbegränsning 
på.  
 

4.4 Mätbrev V90 
Ett möte angående detta kommer ske under nästa vecka (vecka 22) 
 

4.5 Återstartsstöd 
Sektionen efterlyser fler ansökningar från vårat ”egna” återstartstöd. Få har 
skickat in ansökningar, sista ansökningsdag är 31:a juli. Sektionen kommer 
sen sätta sig och gå igenom ansökningar. 
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5. Säkerhet 

Säkerhetsrådet vill komma ut på en tävling under säsongen. Vilken det blir än 
är inte bestämt. Berörd klubb kommer få veta när allt är klart.  

 
6. Rapporter 
 
6.1 Förarstatistik 

 

7.  Övriga frågor 
Jamie, Tony & Anders på Svemo är våra koordinatorer under säsongen. 

 
8. Nästa möte 

Nästa möte är tisdagen den 18:e juni.  

 
9. Mötet avslutades 

Mari tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 
 

 
Vid protokollet   Justerats av  
Mari Stensson   Kari Fredheim 
   


